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Interpelacia

W sprawie ustanowienia odcinka ulicy Ziqbiej jako drogi jednokierunkowei

Szanowny Panie Prerydencie,

w imieniu mieszka6c6w osi€dla Potudnie zamieszkujqcych ulicq Ziqbiq zwracam siq z proSbq

oustanowienieodcinkau|icvjednokierunkowej.Drogajednokierunkowamia|abyobowiqzywacod

ulicy Mystkowskiego do uliry Zgodnej w tym wla3nie kierunkujako drogijednokierunkowej- wyjatek

stanowiwjazd z ulicy Zgodnei do myjni samochodowej gdzie obowiEzywalaby droga dwukierunkowa'

Uprzejmie proszQ Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie Plwliszejpro6by-'.' 1 - iZl-
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